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Eefde, 8 februari 2024 

 

 

 

Beste afdelingsleden A48, 

 

Met een opkomst van 15 leden en 5 afmeldingen voor onze jaarvergadering vonden we de opkomst 

magertjes. Een bijeenkomst bezoeken voor een interessante lezing is ook leuker dan een 

jaarvergadering blijkbaar………. 

 

Hieronder even de bespreekpunten op een rijtje: 

 

 Na de opening en het vaststellen van de agenda kon ondergetekende het jaarverslag 

presenteren en aanpassen waar nodig. 

 Financieel verslag 2023, begroting 2024 door de penningmeester waarna verslag van de 

kascontrole commissie werd gedaan en decharge kon worden verleend door de aanwezigen. 

 Geen wijzigingen t.a.v. de bestuurssamenstelling. 

 M.b.t. de kascontrole commissie is Peter PE1NMR afgetreden, Klaas PH1VOS is voorzitter  

geworden en als nieuw lid is toegevoegd AD PA0XAB. 

 Onderstaande aanwezigen gaan naar de VR op 20 april 2024 in Hoevelaken: 

 Peter PA3EQN, Arnoud PE2AJ, Frans PA5CA en ondergetekende. 

 De basis vaste velddag kosten voor de vier dagen in Laren op de camping werden besproken 

waarbij Frans een korte presentatie ter onderbouwing gaf. De mogelijkheden m.b.t. het 

kunnen organiseren van wederom een PIZZA CAR Event zijn ook de revue gepasseerd. Zie de 

uitwerking van het kostenplaatje in de bijlage! Op de maart meeting zal dit zijn beslag 

krijgen; indien er vragen of aanvullingen zijn kunnen jullie deze op de volgende bijeenkomst 

kenbaar maken waarna we er met zijn allen een klap ter goedkeuring op kunnen geven. 

Samengevat zijn er dus vaste kosten voor de vereniging m.b.t. de vier dagen Bosrand en staat 

het eten nog ter discussie. 

 Om de kas te beschermen tegen al dit financiële geweld is de secretaris spontaan met de PET 

rondgegaan. Er is afgesproken met alle aanwezigen om dit bij iedere bijeenkomst te blijven 

doen; let op dat dit een vrijwillige bijdrage aan de kas is! 

 De rondvraag bracht geen bijzonderheden en of actiepunten ter tafel en hiermee gingen we 

dus verder aan de bar en het bruine fruit. Dank aan de mensen die de “rondjes” hebben 

gegeven. 

 

 

Namens het bestuur, 

Peter PA2PKZ  

Secretaris 

  


